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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE 

INFORMACE O JEDNÁNÍ 

DATUM ČAS MÍSTO DATUM DALŠÍHO JEDNÁNÍ 

30/10/2013 18,00 – 19,00 RADNICE MČ PRAHA 18 11/12/2013 

JEDNÁNÍ ŘÍDIL: JEDNÁNÍ ZAPSAL: OVĚŘOVATEL ZÁPISU KOPIE 

JAN MIKULECKÝ JAN MIKULECKÝ JANA KÁPAROVÁ RADA MČ, VLADISLAV GERHARD 

ÚČASTNÍCI 

JAN MIKULECKÝ (JM), PAVEL FILÍPEK (PF), RADEK VYBÍRAL (RV); JIŘÍ HÁJEK (JH), JANA KÁPAROVÁ (JK) 

OMLUVENI NEPŘÍTOMNI BEZ OMLUVY 

JITKA LEPIARZOVÁ (JL)  

PŘEHLED PŘEDCHOZÍCH ÚKOLŮ 

ID ÚKOL ODPOVĚDNOST TERMÍN STATUS 

38 Zajistit schůzku s vedením a obyvateli DPS Jan Mikulecký 30/9/2013 Splněno 

39 Dohodnout pilotní realizaci stání pro kola v MŠ Příborská a navrhnout 
technické řešení 

Jitka Lepiarzová 20/10/2013 Nový termín 

TÉMA 1: SADOVÝ PROJEKT DPS MALKOVSKÉHO 

Dohodnuto jednání s obyvateli DPS bude 4/11 v 14,00 na místě. 

TÉMA 2: REKONTRUKCE CHODNÍKU V JABLUNKOVSKÉ ULICI 

V ulici Jablunkovská bude odstraněn současný povrch chodníku a nahrazen zámkovou dlažbou. V chodníku jsou nyní 
břízy, jejichž kořeny narušují současný povrch a nedovolují jeho plnou rekonstrukci. Obyvatelé ulice byli požádáni, aby 
sdělili souhlas či nesouhlas s případným kácením stromů před jejich domy. Většina z nich souhlasila a povrch chodníku 
kompletně rekonstruován (prosinec 2013). Současné břízy budou nahrazeny cca 4 novými stromy (jaro 2014). Budou 
vybrány takové druhy stromů, které se do lokality ideálně hodí. Stromy budou zasazeny pod odborným ohledem tak, 
aby jejich kořeny do budoucna nenarušovaly povrch chodníku. 

TÉMA 3: ZELEŇ NA KRUHOVÉM OBJEZDU U METRA 

V oblasti mimoúrovňové křižovatky Kbelská - Prosecká jsou zelené plochy osázené stromy a keři. Tyto porosty jsou 
zjevně neudržované. Hlavně se jedná o to, že vedle sebe rostou stromy zde záměrně vysazené, např. javor, borovice 
atd. a bohužel jim konkuruje a dnes již převládá topol černý. Topol se invazně rozšiřuje a je předpoklad, že postupně 
zničí původní stromy. Komise doporučila požádat správce pozemků o posouzení tohoto stavu a případné sjednání 
nápravy. Kolem těchto prostor projede denně tisíce lidí auty či MHD a proto komise doporučuje věnovat úpravě 
pozornost. 

TÉMA 4: VYJÁDŘENÍ KE ZMĚNÁM ÚZEMNÍHO PLÁNU 

Byla diskutována otázka, jestli se Komise RSŽP může vyjadřovat ke změnám územního plánu. JM zajistí, že komise RSŽP 
dostane k vyjádření všechny změny územního plánu, které bude projednávat Rada MČ. Komise zaujme ke každé 
změně stanovisko. 
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PŘEHLED ZADANÝCH ÚKOLŮ 

ID ÚKOL ODPOVĚDNOST TERMÍN 

39 Dohodnout pilotní realizaci stání pro kola v MŠ Příborská a navrhnout technické řešení Jitka Lepiarzová 30/11/2013 

40 Zjistit správce prostoru pro bod 3 Jan Mikulecký 5/11/2013 

41 Připravit zadání pro MHMP dle bodu 3 Pavel Filípek 15/11/2013 

42 Zajistit, aby komise RSŽP dostávala k vyjádření všechny změny ÚP v katastru Letňan Jan Mikulecký 30/11/2013 

Podpis předsedy  Podpis ověřovatele 


